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Federico Fazio był jednym z czwórki graczy, którzy podpisali w sierpniu

nowa umowę z Romą. Argentyńczyk związał się z ekipą Giallorossich do

czerwca 2021 roku czyli przedłużył poprzednią umowę o jeden sezon. W

wywiadzie dla Sky Sport nie kryje, że mógłby zakończyć karierę w stolicy

Włoch, gdzie rozpoczął już czwarty sezon. 

Ranieri?

- Jest trenerem z dużym piłkarskim doświadczeniem. Owe doświadczenie, które

posiada, może dać motywację, której teraz potrzebują. Kochamy go, ale przywitamy

się z nim po spotkaniu. Chcemy je wygrać. To będzie trudny mecz, ale chcemy

wygrać.

 Jaki wpływ na grę może mieć Kalinic? Jak widzisz go na treningu?

- Wciąż nie wiadomo czy Edin nie będzie gotowy do gry, ale Kalinic przybył dwa

miesiące temu. Jest dla nas bardzo ważnym graczem. Jest świetnym zmiennikiem

dla Dzeko.

Jesteś bliskim przyjacielem Pastore i Perottiego. Kiedy zobaczymy ich w

topowej formie?

- Diego wrócił do trenowania z nami w poprzednim tygodniu, krok po kroku

odzyskuje rytm, aby wrócić do najlepszej formy. Pastore zawsze trenuje mocno,

odkąd przybył w poprzednim sezonie teraz widzę, że jest w najlepszej formie, czuje

się świetnie.

Niektórzy twierdzą, że kontuzje to wina boiska.  Wymieniono murawę w

części centrum sportowego. Jak pomaga wam w tym klub?

- Za każdym razem wykonują inne prace i te były ostatnie. To jedno z najlepszych

miejsc, aby pracować i najlepiej trenować, co jest dla nas bardzo ważne. 

Będziecie mieć trzy mecze w siedem dni. 

- To będą bardzo ważne spotkania, szczególnie w lidze. Musimy wygrać, aby zdobyć

trzy punkty, bardzo ważny będzie mecz wyjazdowy. Po reprezentacjach wszystkie

mecze będą grane blisko siebie, jesteśmy do tego przyzwyczajeni, ważnym będzie

wygrać je wszystkie. 

Co zmienia się z technicznego punktu widzenia jeśli masz obok siebie

Smallinga lub Manciniego?

- Gra po prawej stronie, po lewej, z jednym czy drugim graczem nie robi różnicy.

Smalling przychodzi z Premier League, gdzie gra jest inna, Mancini jest młody i ma

jeszcze dużo przed sobą. Czuję się dobrze z obydwoma. 
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Pozostałeś w kontakcie z De Rossim? Ty również zakończysz karierę w

Boca?

- Tak, rozmawiamy. On czuje się tam dobrze, mam nadzieję, że wygrają rewanż z

River. Nie wiem czy skończę tam karierę, ale myślę o zakończeniu jej w Romie. 

Roma może wygrać Ligę Europy?

- To świetne rozgrywki. Nie można ich lekceważyć, są wielkie zespoły i potem

dołączają te z Ligi Mistrzów. Musimy iść krok po kroku przed siebie, teraz chcemy

wygrać grupę. To świetne rozgrywki.
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